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REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 12.12.2023 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Øyvind Schulstadsveen, Martine Klock og Kenneth Strand fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Adam Safaa Jassim og Lara Amedi, elevrådet 

• Kine Evensen 

• Ann Mari Borg Lænserud 

• Helge Harald Indset, politisk representant 

• Frode A. Skrutvold, sekretær  

 

Saker: 

1.  Velkommen   

2. Ny politisk representant 

Helge Harald Indset presenterte seg selv. Han representerer Senterpartiet. 

3. Personal-status 

Det har vært en høst med relativt store utfordringer. Vi har vært to i ledelsen i 

istedenfor tre siden høstferien. Det har også vært en del fravær på grunn av sykdom, 

som har gjort det litt utfordrende for oss på enkelte trinn. Fra 1. januar 2024 er ny 

avdelingsleder på plass. Det er Margaret Enger og har jobbet som lærer på femte trinn. 

Erstatter for Margaret på femte trinn er Sussan Nysveen. Hun har jobbet på Søbakken 

skole tidligere, og er en erfaren lærer. På fjerde trinn har en ansatt gått ut i 

svangerskapspermisjon, og hun er erstattet av Ingunn Ottosen. Hun er en erfaren lærer 

og har jobbet på Elverum ungdomsskole i flere år. Hun har lang erfaring fra 

barneskolen. Vi er glade for å få på plass personell, og tror at vi står godt rustet frem 

mot våren. 

4. Trygt og godt skolemiljø, hvordan har høsten vært. 

Det har vært flere elevsaker i høst enn tidligere år. Vi har hatt søkelys på språkbruk på 

skolen, og vi har laget felles spilleregler for hele skolen. Allikevel ser vi at det er flere 

elever som har en språkbruk som er negativ, og en adferd som er frekkere mot voksne 

enn tidligere. Andre skoler i Elverum rapporterer også om flere elevsaker nå tidligere. 

Hvorfor det er sånn vet vi ikke. Vi kommer til å se på både organisering av skolen, 

klasser og ikke minst pedagogisk praksis. Vi brukte en del tid på språk på 
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foreldremøte i høst, og kommer til å bruke foreldremøte i vår til å ha søkelys på trygt 

og godt skolemiljø. 

5. Nasjonale prøver 

Kommunen har satt som mål at det ikke skal være mer enn 20% av elevene som er på 

nivå 1 på femte trinn på nasjonale. På Søbakken skole er vi innenfor målet i lesing og 

engelsk og veldig nære på regning. På åttende trinn er det de samme målene. På 

åttende trinn er vi innenfor målet i engelsk, og svært nære i lesing og regning. Vi ser 

imidlertid at elevene gjorde det noe bedre da det gikk i femte enn de gjorde i åttende. 

Vanligvis er det motsatt. 

6. Saker fra FAU 

FAU vi ønsker at skolen har en instruks for rydding av storstua og kjøkkenet i 

forbindelse med arrangementer. 

 

7. Saker fra Elevrådet 

Elevrådet lager en liste med ønsker over utstyr de kan tenke seg. FAU sier at du vil 

sponse skolen med en del kroner for å kjøpe dette utstyret. 

8. Eventuelt 

Bygget som SFO tidligere var, er nå stengt av. Strøm og vann er stengt av. Bygget er 

ikke spesielt pent, og maling har begynt å flasse av. Det hadde vært fint om dette 

bygget ble revet. Kommunen har ikke økonomi til å rive det per nå, men politisk 

representant tar med seg innspillet. 

9. Skolemiljøutvalg 

Se punkt 4. 

 

 

 

Frode Skrutvold, rektor 

 

 


